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La presidencia prega ais reunits d’exposar les 
seves opinions respecte el projecte.

Intervenen els Drs. Ribas Bassa, Vivancos, 
Aquilué, Roseli, Sastre,. March, J. Mas Oliver, 
Otero, Palau Bardia i la presidència, exposant les 
seves observations al projecte.

El Dr. Roseli contesta les distintes observa
tions que s’han fet i demana que el projecte passi

al Conseil del “ Sindicat de Metges de Catalunya” 
per al seu estudi i implantació, si ho considera 
viable.

Per unanimitat s’acorda traslladar el projecte 
al citât Conseil, el quai projecte ha quedat Sense 
esmena.

I s’aixeca la sessió a la una hora del dia se- 
güent al de començada.


